



敬啟者：

To the Parents/ Guardians

**有關中六級上課循環日之安排**  
**Arrangement on Cycle Day (For F.6 students only)**

本校將於一月二十五日(星期四)至二月七日(星期三)進行中一級至中五級上學期考試，而中六級下學期考試則於一月三十日(星期二)開始。故此一月二十五日(星期四)至一月二十九日(星期一)，中六級需照常上課。有關上課循環日之安排現將詳情臚列如下：

The First Term Examination (F.1 to F.5) is scheduled from 25<sup>th</sup> January (Thursday) to 7<sup>th</sup> February (Wednesday), whereas the Second Term Examination (F.6) will start on 30<sup>th</sup> January (Tuesday). From 25<sup>th</sup> January (Thursday) to 29<sup>th</sup> January (Monday), lessons for F.6 students will be run as usual according to the timetable shown below.

日期 Date	循環日 Cycle Day
一月二十五日(星期四) 25 <sup>th</sup> January (Thursday)	4
一月二十六日(星期五) 26 <sup>th</sup> January (Friday)	5
一月二十九日(星期一) 29 <sup>th</sup> January (Monday)	6

學生每日應依時間表帶備有關課本及筆記。請家長簽妥回條後，囑咐學生於十二月十一日交回班主任。

Students are advised to bring learning materials concerned every day according to the arranged cycle day. Please complete the reply slip and remind your child to return it to the class teacher on 11<sup>th</sup> December, 2017.

此致

貴家長/監護人

Thank you for your kind attention.

教務組啟

Academic Committee

二零一七年十二月八日

8<sup>th</sup> December, 2017

回條

Reply Slip



有關學校通訊第三十號「有關中六級上課循環日之安排」事宜業已閱悉。

I have been clearly informed about the matters enlisted in School Circular no.30 "Arrangement on Cycle Day (For F.6 students only)".

此覆

保良局何蔭棠中學教務組

To the Academic Committee,

Po Leung Kuk Celine Ho Yam Tong College

學生姓名：\_\_\_\_\_

Student's name

班 別：\_\_\_\_\_ ( )

Class

家長/監護人簽署：\_\_\_\_\_

Signature of Parent/ Guardian

二零一七年十二月 日

Date: \_\_\_\_\_